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Mauro Baldissoni udzielił wywiadu dla Radio Anch'Io Sport. Dyrektor

generalny Romy mówił o marzeniu klubu o Scudetto, a także uspokajał w

sprawie kontraktu Rudiego Garcii.

 

Po porażce Juventusu z Napoli, niewielka nadzieja Giallorossich na pogoń za

tytułem, w ostatnich 7 kolejkach, znów wykiełkowała. Jeśli Roma wygra w środę z

Parmą, przewaga Juve stopnieje do 8 punktów.

 

- Nadzieja na Scudetto jest uzasadniona, ale naszym celem jest po prostu

uzbieranie jak największej ilości puntktów.

- To możliwe także przez pragnienie zbliżenia się do Juventusu, który wciąż ma

przewagę.

- Będzie to też zależało od ich wyników, a zatem musimy mieć nadzieję. Tak samo

jak trzymanie Napoli z dala od trzeciego miejsca zależy od nas.

 

Giallorossi zdają się także być chętni, by w przeciągu najbliższych tygodni,

przedstawić Rudiemu Garcii nowy kontrakt.

 

- Włosi i cudzoziemcy są tacy sami, ale zawodnicy powinni być dobrzy. W końcu to

oni są tymi, którzy będą robili różnicę.

- Garcia? Te kwestie w mediach są ciekawsze niż w rzeczywistości. Trener ma

jeszcze rok kontraktu i pozostało dużo czasu na jego omówienie oraz przedłużenie.

- Wzajemnie chcemy przedłużyć współpracę. Jest na to jeszcze czas.

 

Klub niedawno ujawnił projekt nowego stadionu, który ma powstać przed

rozpoczęciem sezonu 2016-2017.

 

- To projekt, nad którym pracowaliśmy przez dwa lata. Wybraliśmy miejsce spośród

dwustu innych, które rozważaliśmy.
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- Czy harmonogram budowy jest napięty? Musimy sobie poradzić z wielkim

projektem. Nie chciałbym, aby włoska biurokracja była usprawiedliwieniem naszego

niepowodzenia.

- Wiemy, że potrzeba na to przynajmniej dwóch lat i tego chcemy się trzymać.

Pierwsze wykopy powinny ruszyć w grudniu 2014 i styczniu 2015.

 

Baldissoni został także zapytany o kierunek klubu wokół sektora młodzieżowego.

 

- Inwestujemy tu, bo jesteśmy przekonani, że jest to przyszłość piłki nożnej.

Rozwijamy swoją obecność w mieście i podpisujemy porozumienia ze spółkami,

które stają się akademiami Romy.
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